
Zápis ze zasedání školské rady gymnázia Jana Keplera v Praze 6 
 
 
V Praze na GJK – 15.10.2012 
 
Přítomni:   
 
Jiří Růžička – ředitel, Eva Kaslová – ekonomka školy 
 
Členové školské rady: 
Zástupci zřizovatele:  Albert Kubiška, Marie Kousalíková 
Zástupce rodičů:  Nataša Mazáčová 
Zástupce studentů:  Jakub Hospodka 
Zástupci pedagogů:  Ludmila Knappová, Filip Dostál (odstupující),    
   Martin Kapoun (nastupující) 
   
      Rada se sešla v plném počtu. 
 

1. Dr. Knappová uvítala všechny přítomné a představila nově zvoleného zástupce učitelů 
a studentů. Informovala o přípravě voleb zástupce rodičů. Jménem školské rady se 
rozloučila s odcházejícími členy. 

2. Ředitel prezentoval Výroční zprávu GJK. Podrobněji se zastavil u následujících témat: 
a) Věkového složení pedagogického sboru – přes mírné stárnutí se daří udržet příznivou 

věkovou skladbu 
b) Kvalitní jazykovému vzdělávání  
c) Nevyhovující počet nepedagogických pracovníků 
d) Průměrný počet 28,5 žáků ve třídách. 
e) Vysoce nadprůměrné výsledky vzdělávání 
f) Výsledky maturitní zkoušky podruhé v novém modelu, který zaslouží kritiku včetně 

jeho mediální prezentace 
g) Přijímací řízení včetně celostátních ekonomických souvislostí. 
h) Vzdělávání nadaných žáků se stále propracovanějším systémem forem vzdělávání, 

zejména program CTY a stipendijní studijní pobyty v zahraničí. 
i) Pozitivní zkušenosti se Školním vzdělávacím programem a budoucí revize. 
j) Úspěchy školy v soutěžích – nově nárůst úspěchů v biologických a chemických 

disciplínách 
k) Hospodaření školy včetně komplikované situace ve mzdových prostředcích 

 
Rada jednomyslně Výroční zprávu jednomyslně schválila  

3. Příští zasedání rady bylo orientačně stanoveno na jaro 2013. 
 
 
 
 

Zapsal: Filip Dostál 
 
 

Verifikuje: Ludmila Knappová 


